
Or.V.0062- 173/09

Protokół Nr 173/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 15 października 2009 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  III  kadencji,  w  dniu  15
października 2009 roku, o godz. 1300  w Starostwie Powiatowym w Białymstoku,
otworzył Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący
Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Zaakceptowanie porządku dziennego XXXVII sesji RPB.

3. Zaakceptowanie projektu uchwały RPB w sprawie przyjęcia „Programu
promocji Powiatu Białostockiego”.

4. Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenia prawa
własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

5. Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu do księgi
wieczystej nieruchomości stanowiących mienie powiatowe.

6. Zaakceptowanie  informacji  o  działalności  Wydziału  Komunikacji,
kierowanej pod obrady XXXVII sesji RPB.

7. Zapoznanie się z decyzją Prezydenta Miasta Białegostoku o udzieleniu
pozwolenia  na  przeprowadzenie  kanalizacji  teletechnicznej  przez
nieruchomości Powiatu położone przy ul. Borsuczej.

8. Zapoznanie się z decyzją wydaną przez Wydział Architektury Starostwa
Powiatowego  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  budowy  linii
napowietrznej.

9. Podpisanie  wystąpienia  do Prezydenta Miasta Białegostoku w sprawie
wspólnego  finansowania  przebudowy  odcinka  drogi  powiatowej  nr
1432B ul. Ciołkowskiego.

10. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  wsi  Nowodworce  w
sprawie nawierzchni drogi.

11. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo mieszkańców  Barszczewa  w  sprawie
wykonania zjazdów z drogi powiatowej.

12. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Wójta  Gminy  Poświętne  w  sprawie
rozszerzenia zakresu robót na drodze Gąsówka Stara-Kamińskie Ocioski.

13. Podpisanie  informacji  do  Ministerstwa  Infrastruktury  z  przebiegu
realizacji zadań: Przebudowa mostu przez rz. Czarną oraz Przebudowa
mostu przez rz. Horodniankę.

14. Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009 r.



15. Udzielenie odpowiedzi na interpelację Radnego Pana Antoniego Bogdana
w sprawie przejścia dla pieszych w miejscowości Krupniki.

16. Rozpatrzenie  wniosku  Regionalnej  Organizacji  Turystycznej  w  sprawie
wyrażenia zgody na ustawienie tablicy informacyjnej w pasie drogowym
w miejscowości Suszcza.

17. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Wasilkowa dotyczącym sprzeciwu
odnośnie likwidacji pętli komunikacyjnej w Jurowcach.

18. Podpisanie aneksu do umowy z Gminą Poświętne w sprawie udzielenia
pomocy finansowej  przez Gminę na dofinansowanie  zadania „Remont
kapitalny  drogi  powiatowej  nr  1526  B  Gąsówka  Stara  –  Kamińskie
Ocioski”.

19. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w
sprawie gospodarowania powiatowym funduszem ochrony środowiska i
gospodarki wodnej.

20. Podpisanie  umowy  z  firmą  BUDAR wyłonioną  w  drodze  przetargu  na
wykonanie przebudowy pomieszczeń w internacie LO w Łapach.

21. Podpisanie wniosku i ogłoszenia przetargu na przebudowę pomieszczeń
w internacie LO w Łapach (II część).

22. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w
sprawie stanowiska - wystąpienia Rady Powiatu Białostockiego.

23. Rozpatrzenie wniosków Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w
sprawie zmian w budżecie na 2009 rok.

24. Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  w  sprawie  zabezpieczenia   w  budżecie  środków
finansowych na zakup nieruchomości przy ul. Borsuczej.

25. Rozpatrzenie  pisma  Centrum  Szkolenia  Straży  Granicznej  w  sprawie
wsparcia finansowego.

26. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyznania  „Nagrody  Starosty
Białostockiego” w roku 2009 (438/09).

27. Uzgodnienie z Burmistrzem Michałowa warunków nabycia przez Gminę
nieruchomości będących w zarządzie Zespołu Szkół w Michałowie.

28. Rozpatrzenie  wniosku  o  dofinansowanie   Halowych  Regionalnych
Zawodów  w  Ujeżdżeniu  organizowanych  przez  Centrum  Edukacji  w
Supraślu.

29. Rozpatrzenie  wniosków  Wydziału  Spraw  Społecznych  w  sprawie
dokonania zmian w budżecie na rok 2009.

30. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół w Czarnej Białostockiej w
sprawie wymiany stolarki okiennej w budynku szkoły.

31. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej
dla zakładu budżetowego na 2009 rok. 

32. Zaakceptowanie  informacji  o  realizacji  zadań  Powiatu  w  zakresie
oświaty,  kierowanej  pod  obrady  XXXVII  sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego.

33. Podpisanie pisma do Zarządu Powiatu Wysokomazowieckiego w sprawie
terminu uregulowania należności WTZ w Starych Raciborach.
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34. Podpisanie  pisma  do  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie
rozliczenia  dofinansowania  kosztów  prowadzenia  Warsztatów  Terapii
Zajęciowej.

35. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Białystok.

36. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w
sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki PFRON w 2009
roku.

37. Rozpatrzenie  wniosków  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w
Białymstoku w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok.

38. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie  zmian  w  budżecie
powiatu na rok 2009.

39. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu    nr 172/09 z dnia 8 października 2009 roku, przyjęli go jednogłośnie,
bez uwag.

Ad. 2

Zaakceptowanie porządku dziennego XXXVII sesji RPB.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
proponowanym porządkiem obrad XXXVII  Sesji  Rady Powiatu Białostockiego III
Kadencji, zaplanowanej na dzień 29 października 2009 roku /zał. nr 2/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt porządku dziennego XXXVII Sesji Rady Powiatu Białostockiego III
Kadencji.

Ad. 3

Zaakceptowanie  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie  przyjęcia
„Programu promocji Powiatu Białostockiego”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie przyjęcia „Programu
promocji Powiatu Białostockiego” /zał. nr 3/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  omówiła
szczegóły ww. zagadnienia.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie przyjęcia  „Programu
promocji  Powiatu  Białostockiego”,  kierując  go  pod  obrady  Komisji
Rolnictwa  i  Środowiska  oraz  Turystyki  i  Rozwoju  Powiatu  w  celu
zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XXXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego w celu uchwalenia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
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Organizacyjnemu. 

Ad. 4

Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenia
prawa własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o
potwierdzenie prawa własności na rzecz Powiatu Białostockiego nieruchomości:

 położonej w obrębie Klepacze, gmina Choroszcz, oznaczonej jako działka nr
498/3 o powierzchni 0,0006 ha,

 położonej w obrębie Klepacze, gmina Choroszcz, oznaczonej jako działka nr
415/4 o powierzchni 0,0052 ha,

 położonej w obrębie Klepacze, gmina Choroszcz, oznaczonej jako działka nr
498/4 o powierzchni 0,0065 ha,

Wydział Geodezji,  Katastru i Nieruchomości  wystąpił  do Zarządu Powiatu
Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o
wznowienie postępowania w przedmiocie nabycia własności nieruchomości:

 położonej  w  obrębie  Bojary,  gmina  Turośń  Kościelna,  oznaczonej  jako
działka nr 531 o powierzchni 1,72 ha,

 położonej  w  obrębie  Topilec,  gmina  Turośń  Kościelna,  oznaczonej  jako
działka nr 501/1 o powierzchni 0,4057 ha.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Pana Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Barbarę
Grabowską – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 4 - 8/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 5

Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu do
księgi wieczystej nieruchomości stanowiących mienie powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego w Białymstoku o dokonanie
zmian w KW:

 BI1B/00123741/2 (zmiana powierzchni działki nr 140, położonej w obrębie
Chodory, gm. Turośń Kościelna),

 BI1B/00077676/7 (zmiana powierzchni działki nr 302, położonej w obrębie
Niewodnica Nargilewska Kolonia, gmina Juchnowiec Kościelny),

 BI1B/00081795/8  (odłączenie  od  księgi  wieczystej  działki  nr  181/1,
położonej w obrębie Niewodnica Koryncka, gmina Turośń Kościelna),

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania  Pana Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Barbarę
Grabowską – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 9 - 11/.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 6

Zaakceptowanie  informacji  o  działalności  Wydziału  Komunikacji,
kierowanej pod obrady XXXVII sesji RPB.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
informacją o działalności  Wydziału Komunikacji,  kierowanej  pod obrady XXXVII
sesji Rady Powiatu Białostockiego /zał. nr 12/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
informację o działalności Wydziału Komunikacji za rok 2009, kierując ją
pod obrady XXXVII Sesji Rady Powiatu Białostockiego w celu przyjęcia.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Komunikacji.

Ad. 7

Zapoznanie  się  z  decyzją  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  o
udzieleniu  pozwolenia  na  przeprowadzenie  kanalizacji  teletechnicznej
przez nieruchomości Powiatu położone przy ul. Borsuczej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
decyzję  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  o  udzieleniu  pozwolenia  na
przeprowadzenie  kanalizacji  teletechnicznej  przez  nieruchomości  Powiatu
położone przy ulicy Borsuczej /zał. nr 13/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. decyzją. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 8

Zapoznanie  się  z  decyzją  wydaną  przez  Wydział  Architektury
Starostwa Powiatowego w sprawie zatwierdzenia projektu budowy linii
napowietrznej.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z decyzją wydaną przez Wydział Architektury Starostwa Powiatowego w
sprawie zatwierdzenia projektu budowy linii napowietrznej /zał. nr 14/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zapoznał  się  z  ww.
decyzją.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Architektury.

Ad. 9

Podpisanie  wystąpienia  do  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  w
sprawie wspólnego finansowania przebudowy odcinka drogi powiatowej
nr 1432B ul. Ciołkowskiego.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z propozycją wystąpienia do Prezydenta Miasta Białegostoku w sprawie
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wspólnego  finansowania  przebudowy  odcinka  drogi  powiatowej  nr  1432  B  ul.
Ciołkowskiego /zał. nr 15/.

Wyjaśnienia w powyższym temacie przedstawił Członkom Zarządu Powiatu
Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wystąpienie, upoważniając do jego podpisania Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 15/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Udzielenie odpowiedzi na pismo mieszkańców wsi Nowodworce w
sprawie nawierzchni drogi.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu propozycję odpowiedzi na pismo 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zaakceptował  treść  ww.
odpowiedzi, upoważniając do jego podpisania Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 16/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 11

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  Barszczewa  w
sprawie wykonania zjazdów z drogi powiatowej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
propozycję odpowiedzi na pismo mieszkańców Barszczewa w sprawie wykonania
zjazdów z drogi powiatowej.

Wyjaśnienia w ww. kwestii, przedłożył Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 17/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Udzielenie odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Poświętne w sprawie
rozszerzenia zakresu robót na drodze Gąsówka Stara-Kamińskie Ocioski.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
propozycję odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Poświętne w sprawie rozszerzenia
zakresu robót na drodze Gąsówka Stara – Kamieńskie Ocioski. 
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Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał,  iż  Zarząd Powiatu Białostockiego rozpatrywał pismo
Wójta Gminy Poświętne w ww. sprawie w dniu 23 września 2009 roku.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
odpowiedź, upoważniając do jej podpisania Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 18/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Podpisanie informacji do Ministerstwa Infrastruktury z przebiegu
realizacji zadań: Przebudowa mostu przez rz. Czarną oraz Przebudowa
mostu przez rz. Horodniankę.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekty informacji  do Ministerstwa Infrastruktury z  przebiegu realizacji  zadań:
Przebudowa  mostu  przez  rz.  Czarna  oraz  Przebudowa  mostu  przez  rz.
Horodniankę.

Wyjaśnienia w ww. kwestii, przedłożył Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  informacji,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego  –  Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego
/zał. nr 19 - 20/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 14

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009 r.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu wniosek Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w sprawie
dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok /zał. nr 21 - 23/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił,  iż  zmiany  te  mają  umożliwić  wypłacenie  nagród  dla
pracowników PZD.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu ujęcia go w najbliższym projekcie uchwały Rady
Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu
Białostockiego na 2009 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 15

7



Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Pana  Antoniego
Bogdana w sprawie przejścia dla pieszych w miejscowości Krupniki.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Pana  Antoniego
Bogdana w sprawie przejścia dla pieszych w miejscowości Krupniki /zał. nr 24/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. zagadnienia.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zaproponował
uszczegółowienie zapisów w pierwszym akapicie odpowiedzi.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 25/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 16

Rozpatrzenie  wniosku  Regionalnej  Organizacji  Turystycznej  w
sprawie wyrażenia zgody na ustawienie tablicy  informacyjnej  w pasie
drogowym w miejscowości Suszcza.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
wnioskiem Regionalnej  Organizacji  Turystycznej  w sprawie wyrażenia zgody na
ustawienie tablicy informacyjnej w pasie drogowym w miejscowości Suszcza /zał.
nr 26/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż po wstępnym przeanalizowaniu ww. kwestii wydaje się,
że  umieszczenie  ww.  tablicy  może  stanowić  pewien  problem.  Znaki  drogowe
zostały  ściśle  określone  w  prawie  o  ruchu  drogowym.  Inne  tablice  nie  mogą
znajdować się w pasie drogowym. Może zostać ona umieszczona tuż za pasem i
będzie  traktowana  jako  reklama.  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  poinformował,  iż  do  chwili  obecnej  Regionalna  Organizacja
Turystyczna nie przedstawiła projektu ww. tablicy, którą chcą umieścić w samym
środku pasa drogowego, na skrzyżowaniu dróg w miejscowości Suszcza.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  przypomniał  iż
Zarządowi Powiatu zależy na promocji i rozwoju turystyki w Powiecie.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił, iż PZD zwróci się z wnioskiem do Regionalnej Organizacji
Turystycznej  o  przedstawienie  projektu  ww.  tablicy  i  dopiero  wtedy  będzie
możliwe podjęcie decyzji w ww. kwestii. Jednocześnie zaznaczył, iż nie będzie to
możliwe pośrodku pasa drogowego na skrzyżowaniu dróg.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 17
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Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Wasilkowa  dotyczącym
sprzeciwu odnośnie likwidacji pętli komunikacyjnej w Jurowcach.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
pismem Burmistrza  Wasilkowa  dotyczącym sprzeciwu  odnośnie  likwidacji  pętli
komunikacyjnej w Jurowcach /zał. nr 27/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 18

Podpisanie  aneksu  do  umowy  z  Gminą  Poświętne  w  sprawie
udzielenia pomocy finansowej przez Gminę na dofinansowanie zadania
„Remont  kapitalny  drogi  powiatowej  nr  1526  B  Gąsówka  Stara  –
Kamińskie Ocioski”.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  projekt
aneksu do umowy z Gminą Poświętne w sprawie udzielenia pomocy finansowej
przez Gminę na dofinansowanie zadania „Remont kapitalny drogi powiatowej nr
1526 B Gąsówka Stara – Kamińskie Ocioski” /zał. nr 28/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przypomniał, iż sprawą tą Zarząd Powiatu Białostockiego zajmował
się na posiedzeniu w dniu 23 września 2009 roku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 29/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 19

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w
sprawie gospodarowania powiatowym funduszem ochrony środowiska i
gospodarki wodnej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  gospodarowania
powiatowym funduszem ochrony środowiska i gospodarki wodnej /zał. nr 30/.

Pani Monika Ratyńska – Dyrektor Wydziału, Rolnictwa, Środowiska, Rozwoju
Obszarów  Wiejskich  i  Promocji,  wyjaśniła  iż  ww.  zmiana  spowodowana  jest
zmniejszeniem  wpływów  na  rachunek  funduszu.  Kwota  zaplanowana  z  tytułu
opłat za korzystanie ze środowiska będzie mniejsza o około 100 000 złotych. Jest
to związane z funkcjonowaniem wysypiska śmieci w Hryniewiczach.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  gospodarowania
powiatowym  funduszem  ochrony  środowiska  i  gospodarki  wodnej  na
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2009  rok,  kierując  go  pod  obrady  Komisji  Budżetu  i  Finansów  oraz
Komisji Rolnictwa i Środowiska oraz Turystyki i Rozwoju Powiatu, w celu
zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XXXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego w celu podjęcia.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa,
Środowiska, Rozwoju Obszarów Wiejskich i Promocji.

Ad. 20

Podpisanie umowy z firmą BUDAR wyłonioną w drodze przetargu
na wykonanie przebudowy pomieszczeń w internacie LO w Łapach.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego  odczytał  zebranym
projekt  umowy  z  firmą  BUDAR  wyłonioną  w  drodze  przetargu  na  wykonanie
przebudowy  pomieszczeń  w  internacie  Liceum  Ogólnokształcącego  nr  I  w
Łapach /zał. nr 31/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 32/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 21

Podpisanie  wniosku  i  ogłoszenia  przetargu  na  przebudowę
pomieszczeń w internacie LO w Łapach (II część).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu wniosek i ogłoszenie przetargu na przebudowę pomieszczeń w internacie
LO w Łapach (II część).

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek i ogłoszenie, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 33 – 34/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 22

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w
sprawie stanowiska - wystąpienia Rady Powiatu Białostockiego.

Pan  Wiesław  Pusz  -  Starosta  Powiatu  Białostockiego  odczytał  projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie stanowiska – wystąpienia Rady
Powiatu Białostockiego /zał. nr 35/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  stanowiska  –
wystąpienia  Rady  Powiatu  Białostockiego,  kierując  go  pod  obrady
Komisji Rolnictwa i Środowiska oraz Turystyki i Rozwoju Powiatu w celu
zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XXXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego w celu uchwalenia.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 23

Rozpatrzenie  wniosków  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok.

Pan Wiesław Pusz - Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
wnioski Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w sprawie zmian w budżecie
na 2009 rok /zał. nr 36 -38/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego, w celu ujęcia ich w najbliższym projekcie uchwały Rady
Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu
Białostockiego na 2009 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 24

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  w  sprawie  zabezpieczenia  w  budżecie  środków
finansowych na zakup nieruchomości przy ul. Borsuczej.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  odczytał  pismo
Dyrektora Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w sprawie zabezpieczenia
w  budżecie  Powiatu  środków  finansowych  na  zakup  nieruchomości  przy  ul.
Borsuczej w Białymstoku.

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożył Pan Czesław Bartoszewicz – Dyrektor
Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
zebranych o tym, że okazało się, iż Instytut Uprawy, Nawożenia i Gleboznawstwa
musi  uzyskać  zgodę  by  móc  sprzedać  Starostwu  Powiatowemu  nieruchomość
przy ulicy Borsuczej  nie tylko Ministerstwa Rolnictwa i  Rozwoju Wsi,  ale także
Ministerstwa Skarbu Państwa, co oznacza w praktyce znaczne przeciągnięcie się
procedury. Być może okaże się konieczne ogłoszenie przetargu na sprzedaż ww.
nieruchomości.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości,  zauważył  iż  warto  by  było  wystąpić  z  pismem  do  Instytutu
Uprawy, Nawożenia i Gleboznawstwa, w tej kwestii.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z
wnioskiem do Zarządu Powiatu Białostockiego, o upoważnienie Starosty Powiatu
Białostockiego do prowadzenia korespondencji w sprawie zakupu nieruchomości
przy  ul.  Borsuczej  w  Białymstoku  z  Instytutem  Nawożenia,  Uprawy  i
Gleboznawstwa w Puławach oraz Ministerstwem Skarbu Państwa i Ministerstwem
Rolnictwa i Rozwoju Wsi.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła, iż nie
ma potrzeby zabezpieczać w budżecie Powiatu na rok 2009 ww. kwoty, gdyż ona
nie zostanie wydatkowana. Biorąc pod uwagę to, że procedura wykupu na pewno
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się  przeciągnie  w czasie,  kwota ta powinna  zostać zabezpieczona w budżecie
Powiatu Białostockiego na rok 2010.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do prowadzenia ww.
korespondencji  z  Ministerstwami  i  Instytutem  Uprawy,  Nawożenia  i
Gleboznawstwa w Puławach.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wyraził  zgodą  na
zabezpieczenie kwoty na zakup nieruchomości  przy ulicy  Borsuczej  w
projekcie budżetu Powiatu Białostockiego na 2010 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów. 

Ad. 25

Rozpatrzenie  pisma  Centrum  Szkolenia  Straży  Granicznej  w
sprawie wsparcia finansowego.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
pismem Centrum Szkolenia Straży Granicznej  w sprawie wsparcia finansowego
/zał. nr 39/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła,  iż
wsparcie finansowe Centrum Szkolenia Straży Granicznej jest niemożliwe, gdyż
nie należy to do zadań powiatu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Pani  Anny  Szczepańskiej  –  Sekretarz  Powiatu
Białostockiego, w celu przygotowania propozycji odpowiedzi. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Sekretarz  Powiatu
Białostockiego.

Ad. 26

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyznania  „Nagrody  Starosty
Białostockiego” w roku 2009 (438/09).

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  projekt
uchwały w sprawie przyznania „Nagrody Starosty Białostockiego” w roku 2009
/zał. nr 40/.

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożyła Pani Maria Marciszewska – Dyrektor
Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
438/09 z dnia 15 października 2009 roku w sprawie przyznania „Nagrody
Starosty Białostockiego” w roku 2009 /zał. nr 41/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 27

Uzgodnienie  z  Burmistrzem Michałowa  warunków nabycia  przez
Gminę  nieruchomości  będących  w  zarządzie  Zespołu  Szkół  w
Michałowie.
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Marka Nazarko – Burmistrza
Michałowa. Starosta Powiatu Białostockiego, zwrócił się z prośbą do Burmistrza
Michałowa  o  przedstawienie  Zarządowi  Powiatu  Białostockiego  planów
dotyczących  budynków  stanowiących  własność  Powiatu  położonych  przy  ul.
Gródeckiej w Michałowie /zał. nr 42/.

Pan Marek Nazarko – Burmistrz Michałowa podziękował za zaproszenie na
posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego, Poinformował, iż Gmina Michałowo
wyraziła  chęć  przejęcia  dwóch budynków przy  ulicy  Gródeckiej  w  Michałowie,
stanowiących  w  chwili  obecnej  własność  Powiatu  Białostockiego.  W  czasie
wyjazdowego  posiedzenia  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  na  terenie  Gminy
Michałowo. Radni Powiatu dokonali oględzin majątku Powiatu na terenie Gminy.
Mienie przy ulicy Gródeckiej, które interesuje Gminę to dwa budynki: dydaktyczny
i  internat.  Są  one  jeszcze  w  dość  dobrym  stanie,  ale  nieużytkowane  będą
niszczały  i  należy  podjąć  działania  mające  na  celu  ich  zagospodarowanie.  W
wyniku rozmów z Panem Edwardem Godlewskim – Dyrektorem Zespołu Szkół w
Michałowie ustalono, że budynki te nie będą użytkowane od września 2010 roku.
W  roku  2009  rozpoczęto  budowę  krytej  pływalni  w  Michałowie,  w  wyniku
przetargu  uzyskano  około  5 000 000  oszczędności.  Część  z  tych  pieniędzy
zostanie  zwrócona  do  Urzędu  Marszałkowskiego  część  zostanie  w  budżecie
Gminy.  Pieniądze,  które  otrzymano  z  Urzędu  Marszałkowskiego  pochodziły  z
działania 3.1  czyli  turystyka. Narodziła się idea, by kontynuować ten kierunek
rozwoju  Gminy  i  stworzyć  projekt  uwzględniający  zagospodarowanie
nieruchomości  przy  ul.  Gródeckiej.  Wykonany  został  wstępny  plan
zagospodarowania  tych  nieruchomości.  Dzięki  temu  można  by  było  stworzyć
ośrodek,  który  miał  by  ponad  gminne  znaczenie.  Wspomniany  plan  obejmuje
stworzenie  miejsc  noclegowych  w  budynku  po  internacie.  W  budynku
dydaktycznym  utworzono  by  całą  bazę  do  odnowy  biologicznej  oraz  salę
konferencyjną  na  około  120  osób.  W  tego  typu  placówce  powinno  też
funkcjonować Centrum Informacji Turystycznej. Koszt adaptacji ww. budynków to
około 8 000 000 złotych.  Gmina będzie się ubiegała o około 4 000 000 złotych
dofinansowania na ww. projekt z Urzędu Marszałkowskiego. Urząd Marszałkowski,
potwierdził  że  na  przełomie  listopada  i  grudnia  2009  roku  będą  ogłaszane
konkursy do działania 3.1,  a na przełomie grudnia 2009 i  stycznia 2010 będą
składane  wnioski.  Jeśli  Rada  Powiatu  Białostockiego  wyraziła  by  zgodę  na
przekazanie ww. nieruchomości Gminie Michałowo, to Gmina miałaby 2 miesiące
na przygotowanie dokumentacji i uzyskanie decyzji środowiskowej. 

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości,  wyjaśnił,  iż  na  działce,  którą  Gmina  Michałowo  jest
zainteresowana znajduje  się  budynek  zasadniczy  szkoły  oraz  internat  wraz  ze
stołówką,  część  mieszkalna  gdzie  znajdują  się  cztery  mieszkania  i  kotłownia.
Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości zauważył, iż kontrahentem
Powiatu  w  tym  przypadku  będzie  gmina  czyli  jednostka  samorządu
terytorialnego, więc nie ma tu mowy o przetargu. Konieczne jest wyrażenie zgody
Rady  Powiatu  Białostockiego  na  bezprzetargowe  zbycie.  Kwestia  ceny  jest
zależna  od  stanowiska  obu  jednostek  i  nie  odgrywa tu  tak  ważnej  roli  jak  w
przypadku zbycia w drodze przetargu.

Burmistrz  Michałowa – Pan Marek Nazarko,  poinformował,  iż  ewentualna
realizacjia ww. projektu rozpoczęła by się w drugiej połowie 2010 roku. Jak wynika
z rozmów z Dyrektorem Zespołu Szkół w Michałowie jest to wystarczająca ilość
czasu,  by ww. budynki  zostały opuszczone.  Burmistrz obiecał,  że w przypadku
przejęcia  ww.  nieruchomości  przez  Gminę,  Zespół  Szkół  w Michałowie,  będzie
mógł  korzystać  z  ww.  budynków  do  końca  trzeciego  kwartału  2010  roku.

13



Burmistrz Michałowa wyjaśnił, iż Gminie w chwili obecnej zależy na posiadaniu
prawa własności do ww. nieruchomości, gdyż bez tego nie można ubiegać się o
dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  wyjaśnił,  iż  początkowo  może  być  obiecane  przeniesienie
własności i zawarta umowa przedwstępna.

Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,  zauważyła iż  w
przypadku przekazania ww. nieruchomości Gminie do końca września 2010 roku
konieczne  będzie  wybudowanie  nowej  kotłowni  na  potrzeby  między  innymi
Warsztatów przy Zespole Szkół w Michałowie.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapytał  o
kwestię  zapłaty  za  ww.  nieruchomości  i  kwoty,  którą  Gmina  jest  w  stanie
zaoferować.

Pan Marek Nazarko – Burmistrz Michałowa, zauważył iż musi w tej kwestii
zostać  osiągnięte  porozumienie  pomiędzy  Gminą  i  Powiatem.  Zapewne
propozycje zarówno Gminy jak i  Powiatu będą zupełnie od siebie różne.  Rada
Gminy Michałowa, będzie oczekiwała przekazania ww. nieruchomości  w formie
darowizny. Burmistrz Michałowa, zauważył iż można tu jeszcze rozważyć kwestię
bonifikaty.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła  iż
razem z przekazaniem ww. nieruchomości nie Idze w parze przekazanie zadań,
więc trudno tu będzie mówić o wysokiej bonifikacie, gdyż nie ma ku temu żadnej
podstawy.

Pan Marek Nazarko – Burmistrz Michałowa, dodał także że może nastąpić
zgodnie z art. 493 kodeksu cywilnego, mówiącym o tym, że rozliczenie nie musi
być  wykonane  formie  gotówkowej,  może  nastąpić  świadczenie  w  miejsce
wypełnienia.

Pan  Marek  Nazarko  –  Burmistrz  Michałowo,  zauważył,  iż  są  to  tylko
propozycje form rozliczenia, i ze na razie nie padła tu żadne konkretna kwota.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości, zapytał czy wolą Rady Gminy jest realizacja ww. inwestycji.

Pan Marek Nazarko – Burmistrz Michałowa, potwierdził, że Rada Gminy jest
tym zainteresowana.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości,  przypomniał,  iż  zanim zostanę podjęte jakiekolwiek decyzje to
swoją opinię w tej sprawie musi wydać Komisja Infrastruktury Technicznej oraz
swoją  zgodę  na  zbycie  ww.  nieruchomości  musi  wyrazić  Rada  Powiatu
Białostockiego w formie uchwały.

Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,  przypomniała o
konieczności  wykonania  wyceny  ww.  nieruchomości,  gdyż  musi  być  jasno
określone o jakich kwotach należmy mówić w przypadku wyrażenia przez Radę
Powiatu zgody na jej zbycie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  kwestią  nabycia
nieruchomości  od  Powiatu  Białostockiego  przez  Gminę  Michałowo  i
skierował  ją  pod  obrady  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  w  celu
wydania opinii w tej sprawie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.
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Ad. 28

Rozpatrzenie wniosku o dofinansowanie  Halowych Regionalnych
Zawodów  w  Ujeżdżeniu  organizowanych  przez  Centrum  Edukacji  w
Supraślu.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  wnioskiem  o  dofinansowanie  Halowych  Regionalnych  Zawodów  w
Ujeżdżaniu organizowanych przez Centrum Edukacji w Supraślu /zał. nr 43/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 29

Rozpatrzenie  wniosków Wydziału  Spraw Społecznych  w sprawie
dokonania zmian w budżecie na rok 2009.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
wnioskami Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego  /zał. nr 44 -
45/.

W  powyższym  temacie  złożyła  wyjaśnienia  Pani  Maria  Marciszewska  –
Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego.
Poinformowała, iż zmiany te odnoszą się do planów finansowych poszczególnych
szkół i uzupełnienia środków na wynagrodzeniach oraz na opłaty za ogrzewanie
czyli energię cieplną i elektryczną oraz wodę. Drugi wniosek dotyczy przesunięcia
kwot zapewniających środki na opłatę za wykonanie wyceny nieruchomości przy
ul. Gródeckiej w Michałowie dla Dyrektora Zespoły Szkół w Michałowie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego, w celu ujęcia ich w najbliższym projekcie uchwały Rady
Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu
Białostockiego na 2009 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Edwarda Godlewskiego –
Dyrektora Zespołu Szkół w Michałowie. Poinformował przybyłego o chęci przejęcia
przez  Gminę  Michałowo  nieruchomości  położonych  przy  ulicy  Gródeckiej  w
Michałowie, będących w chwili obecnej własnością szkoły. 

Pan Edward Godlewski – Dyrektor Zespołu Szkół w Michałowie, wyjaśnił iż
budynek  internatu  już  w  chwili  obecnej  jest  niewykorzystywany.  W  budynku
dydaktycznym odbywają się zajęcia uczniów zaocznych w weekendy. Znajdują się
tam pomoce  naukowe,  które  będzie  można  przenieść  po  wykonaniu  remontu
podpiwniczenia  do  budynków  przy  ulicy  Sienkiewicza,  czyli  dopiero  około
września  2010 roku.  Byłoby to  coś  w rodzaju  magazynów  pomocy  szkolnych.
Poinformował zebranych, iż warsztaty szkolne są ogrzewane z kotłowni internatu.
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Przypomniał,  iż  kotłowania  ta  jest  stosunkowo  nowa.  Pan  Edward  Godlewski,
rozmawiał  o  tej  kwestii  z  Burmistrzem Michałowa,  który  obiecał,  że  Dyrektor
Zespołu Szkół w Michałowie będzie mógł zabrać funkcjonującą w chwili obecnej
kotłownię  i  wykorzystać  ją  przy  budowie  nowej  kotłowni  w  Warsztatach.
Wykonanie jej jednak możliwe będzie dopiero w roku 2010, z racji trwania sezonu
grzewczego.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  poprosił  Dyrektora
Zespołu  Szkół  w  Michałowie,  o  przedstawienie  swego  stanowiska  w  sprawie
przejęcia przez Gminę Michałowo ww. nieruchomości.

Pan Edward Godlewski – Dyrektor Zespołu Szkół w Michałowie, wyjaśnił iż
biorąc  pod  uwagę  potrzeby  szkoły  baza  przy  ulicy  Sienkiewicza  jest  zupełnie
wystarczająca.  Dłuższe  użytkowanie  budynków  przy  ulicy  Gródeckiej,  będzie
wymagało dokonania ich remontu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  poinformował Pana
Edwarda Godlewskiego, iż konieczne jest w wykonanie wyceny ww. nieruchomości
przy ulicy Gródeckiej do 25 października 2009 roku.

Pan Edward Godlewski  – Dyrektor Zespołu Szkół  Michałowie, zapewni,  iż
postara się ww. sprawę doprowadzić do końca w jak najkrótszym czasie. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zlecił  Dyrektorowi
Zespołu  Szkół  w  Michałowie  wykonanie  ww.  wyceny  nieruchomości
znajdujących się przy ulicy Gródeckiej.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 30

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Zespołu  Szkół  w  Czarnej
Białostockiej w sprawie wymiany stolarki okiennej w budynku szkoły.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  odczytał  pismo
Dyrektora  Zespołu  Szkół  w  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  wymiany  stolarki
okiennej w budynku szkoły /zał. nr 46/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w tej kwestii.

Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,  zauważyła iż  w
przypadku wyrażenia zgody na wymianę stolarki okiennej w ww. budynku musi
być koniecznie ogłoszony przetarg. Dodała, iż w chwili  obecnej  zauważalne są
pilniejsze potrzeby finansowe szkoły niż wymiana stolarki okiennej.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  stwierdził  iż  widzi  potrzebę
wymiany stolarki  okiennej  w budynku Zespołu Szkół w Czarnej,  ale z
racji zmniejszonych dochodów do budżetu Powiatu nie widzi możliwości
wykonania tego w roku 2009. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 31
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Zaakceptowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej
dla zakładu budżetowego na 2009 rok.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
projekt  uchwały  Rady Powiatu  Białostockiego zmieniającej  uchwałę  w sprawie
ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowej  dla  zakładu budżetowego na 2009 rok
/zał. nr 47/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, poinformowała iż w tej sprawie wpłynęło do Zarządu
Powiatu Białostockiego pismo z wyjaśnieniami Pana Zdzisława Penzy – Dyrektora
Centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach /zał. nr 48/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego zmieniającej uchwałę w sprawie
ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowej  dla  zakładu  budżetowego  na
2009  rok,  kierując  ją  pod  obrady  Komisji  Budżetu  i  Finansów  oraz
Komisji, Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w celu zaopiniowania oraz
pod obrady XXXVII sesji Rady Powiatu Białostockiego w celu uchwalenia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 32

Zaakceptowanie informacji o realizacji zadań Powiatu w zakresie
oświaty,  kierowanej  pod  obrady  XXXVII  sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z informacją o realizacji zadań Powiatu w zakresie oświaty, kierowanej
pod obrady XXXVII Sesji Rady Powiatu Białostockiego /zał. nr 49/. 

Wyjaśnienia w ww. kwestii przedłożyła Pani Maria Marciszewska – Dyrektor
Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
informację o realizacji zadań Powiatu w zakresie oświaty, kierując ją pod
obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w celu zapoznania
się  i  pod  obrady  XXVII  sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  celu
przyjęcia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 33

Podpisanie  pisma  do  Zarządu  Powiatu  Wysokomazowieckiego  w
sprawie terminu uregulowania należności WTZ w Starych Raciborach.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu  projekt  pisma  do  Zarządu  Powiatu  Wysokomazowieckiego  w  sprawie
terminu uregulowania należności WTZ w Starych Raciborach /zał. nr 50/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, wyjaśniła, szczegóły ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
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ww. pisma,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana Wiesława Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 51/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 34

Podpisanie pisma do Burmistrza Czarnej Białostockiej w sprawie
rozliczenia  dofinansowania  kosztów  prowadzenia  Warsztatów  Terapii
Zajęciowej.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  pisma  do  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie
rozliczenia dofinansowania kosztów prowadzenia Warsztatów Terapii  Zajęciowej
/zał. nr 52/.

Szczegóły  ww.  kwestii,  przedstawiła  Pani  Elżbieta  Anna  Turczewska  –
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
ww.  pisma,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana Wiesława Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 53/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 35
Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w

sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Białystok.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu Powiatu z  projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Miastu Białystok /zał. nr 54/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, przypomniała iż Zarząd Powiatu Białostockiego zajmował
się już ww.  kwestią w dniu 23 września 2009 roku.  Zostało wówczas wysłane
pismo  do  Urzędu  Miejskiego  w  Białymstoku  z  załączonym  projektem uchwały
Rady Powiatu Białostockiego. Do chwili obecnej do Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  nie  wpłynęły  żadne  uwagi  odnośnie  przesłanego  projektu  ze  strony
Urzędu Miejskiego w Białymstoku. 

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej Miastu Białystok, kierując go pod obrady Komisji Budżetu i
Finansów oraz Komisji  Zdrowia, Opieki Społecznej i  Spraw Rodziny, w
celu  zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XXXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego w celu podjęcia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 36
Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki PFRON w 2009
roku.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przestawił zebranym

18



projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  określenia  zadań,  na
które  przeznacza  się  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w 2009 roku /zał. nr 55/.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  –  Pani
Elżbieta Anna Turczewska, wyjaśniła szczegóły ww. sprawy. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie określenia zadań, na
które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych  w  2009  roku,  kierując  go  pod  obrady  Komisji
Budżetu  i  Finansów oraz  Komisji  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Spraw
Rodziny,  w  celu  zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XXXVII  Sesji  Rady
Powiatu Białostockiego w celu podjęcia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białostockiego.

Ad. 37
Rozpatrzenie wniosków Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w

Białymstoku w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
wnioskami  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  w  sprawie
zmian w budżecie na 2009 rok /zał. nr 56 - 58/.

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożyła Pani Elżbieta Anna Turczewska –
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego,  w  celu  ujęcia  ich  w  najbliższym  projekcie  uchwały
Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na
2009 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 38 
Zaakceptowanie  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie  zmian  w

budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2009.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zmian  w budżecie
Powiatu Białostockiego /zał. nr 59/.

Wyjaśnienia w ww. kwestii, przedłożyła Skarbnik Powiatu Białostockiego –
Pani Maria Borodziuk.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w
budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2009 kierując go pod obrady
Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Infrastruktury Technicznej, Komisji
Rolnictwa  i  Środowiska  oraz  Turystyki  i  Rozwoju  Powiatu,  Komisji
Oświaty,  Kultury  i  Kultury  Fizycznej  oraz  Komisji  Zdrowia,  Opieki
Społecznej  i  Spraw  Rodziny  w  celu  zaopiniowania  oraz  pod  obrady
XXXVII sesji Rady Powiatu Białostockiego  celu uchwalenia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
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Finansów.  

Ad. 39
Sprawy różne.

W sprawach różnych Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,
zapoznał Członków Zarządu z protokołem konieczności robót dodatkowych oraz
projektem  wniosku  umowy  na  wykonanie  tych  robót  dotyczących  budynku
internatu przy Centrum Edukacji w Supraślu /zał. nr 60/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek i umowę, upoważniając do podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Ireneusza Ordziejewskiego –
Członka Zarządu Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 61/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie upoważnił do odbioru
ww.  robót  dotyczących  internatu  przy  Centrum  Edukacji  w  Supraślu
Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Ireneusza Ordziejewskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego  posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 17 września 2009 roku dobiegło końca o godzinie
1734. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Komisji
Barbara Grabowska – Członek Komisji
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